
Protokół nr XXlV

Rady Gminy Bralin

z dnia 29 czerwca 2012 roku

Porzadek obrad:

1. otwarcie sesji i stwierdzenie praWomocności obrad'

2' UchWalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu l ostatniej 5esji'

4' sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej

sesji.

5. Podjęcie uchwałY W sprawie zmian w Wieloletniej ProBnozie Finansowej Gminy Bralin na lata

2o1Ż- 2o2o.

6. Podjęcie uchwały W sprawie zmian W budżecie gminy'

7. Podjęcie uchwaty W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na realizację inwestycji pn'

,,Budowa kolektora tłocznego kanaliŻacji sanitarnej Bralin - Kępno"'

8. Podjęcie uchwały W sprawie Wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchońości stanowiących

Własność mienia komunalne8o Gminy Bralin'

9' Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowe8o planu zagospodarowania przestrzennego

dla obszaru obejmujące8o teren dz. eW' nr 551 i części dz' nr eW- 552 W Bralinie'

10. Wolne głosy iWnioski'

11' Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 1) otwarcie sesji istwieldzenie plawomocności obrad'

otwarcia posiedzenia o godzinie 15.oo dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, że obecnYch jest 14 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala z8odnie z przepisami

praWa obradować ipodejmować prawomocne uchwaty' Nieobecny: zbigniew Kosakiewicz'

Ponadto w se5ji udzial Wzięli Wójt Roman Wojtysiak, skarbnik Grażyna Mosch' radni

powiatowi Piotr Hołoś, Zenon Kasprzak, Karol Hibner, prezes osP w TaborŻe Wielkim 'lan

Trojak sołtysi z terenu Gminy BraIin, miesŻkańcy gminy'

Pkt 2)ustalenie porządku obrad.

Przewodniczącv rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XXlV sesji'

Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad' 
_

Pkt 3) Przvjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokól z poprzedniej sesji kontrolował przewodniczący rady Marek Fras'

Kontiolujący nie wniósł uWag do treści protokołu'

Przewodniczacv obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół'

Za przyjęciem protokołL] głosowało 14 radnych'

Rada protokół Nr XXllI przyjęła jedno8łośnie.



Pkt 4) sprawozdanie wójta z dziatalności

PoPrzedniej sesji.

Wojt przed5taWił sprawoldanie Ż reaIi7acji

międzysesyjnej i

uchWał podjętych

realizacji uchwał podjętych na

na poPrzednich sesiach:

L- u"h*ut" N. toz ' sprawie zmian W budżecie 8miny na rok 2012'

Uchwałę przesłano Clo ReBionalnej |Zby obra'hunkowej oraz do Wydziału (ontroli i

Nadzoru Wielkopolskiego U'zędu Wojewódzkiego'

2' Uchwała Nr 1o8 W sprawie przyjęcia statutu Gminnego ośrodka Pomocv społecznej

Kontroli 1 Nadzo.u Wielkopolskie8o Urzędu

WojewódŻki€go.

:. ucńw"łu ru, róg * 5prawie 5ieci publicznych przed5zkoli i oddziałów przedszkolnvch W

Gminie Bralin._u.r1*"ł* _ol''*ł""" 
do Wydziału Kontroli i Nadzoru Wielkopolskiego t]rzędu

ń";"*oarr.'"*". Uchwała zostaia opublikowana w Dzienniku Urzędowym

Bralinie.

Uchwalę przesłano do Wydziału

WojewództWa WielkopoIskiego'

4' Uchwala Nr 110 W spraWie zatwierdŻenia "Planu
Tabor Mały'

Uchwałę przesłano do WydŻiał'] Kontroli i

WojeWódZkiego'

5' Uchwata Nr 111 w sprawie przystąpienia

zaeosoodarowania przestrzennego

Uihwalę p'zestono oo WvdzialU (o'l'oIl i

Wojewódzkiego'

odnowy Miejscowości" dla sołectwa

Nadzoru Wie]kopoIskiego U'zędu

do zmianY miejscowego PlanL'l

Naclzoru Wie]kopolskiego Urzędu

Pod.zas xx|ll sesii uchwalono 5 uchwałl

-T *r**ł" Nr 112 W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

' 
Jp-r.'ńrauni". . Wykonania bl]dżetu Gminy Bralin za 2011 rok'

Uchwałę przesiano do Regionalnej lzby ob'achun|(owej oraŻ do Wydziału KontIoli i

Na.lzo,u Wie1kopolskiego Urzędu WojeWódZkiego'

2' Uchwała Nl 113 W spraWie udzielenia Wójtowi GminY Bralin absolutorium za 2011 rok'

Uchwalę przesłano do Re8ionalnĆj |Żby obrachunkowej oraZ do Wydziału Kontroli i

Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu wojewódzkiego'

3.UchwałaNr114W5prawiezmianWWieloletniejPrognozieFinansowejGminyBralin
na lata 201'Ż'2020'
U.hWałę prŻeslano do Regionalnej lzby obrachunkowej oraz do Wyd7iału Kontroli i

Nadzoru Wielkopolskiego UrzĘdu Wojewódzkiego'

4' Uchwala Nr 115 W sprawie zmian W budżecie gminy na rok 2012'

Uchwalę przesłano do Regionalnej lzbV obrachUnkowej oraŻ do Wydziału Kontroli i

Nadzorrl Wielkopolskiego U'zędu Wojewódzkie8o'

5.UchwałaNr116WsprawiezatwierdzeniataryfyzazbioroweŻaopatrzeniewWodęi
zbiorowe odprowadzenie ściekJw, obowiązujące na terenie Gminy Bralin, za Wodę

o"ol,""i. *'""'* urządzeń Żbiorowego zaopatrzenia w wodę i za wprowadzanie

(cieków'



lJchwaię przesłano do Wydz;a'u Kontroa] i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewódzkiego'

SPOTKANIA I KONSULTACIE:

07.o5'2oL2 - spotkanie z nadleśniczym NadIeśnictwa syców - rozmowa dotycŻyła sytuacji

związanej z próbą realiŻacji samowoli budoWIanej,

o8.o5.2o12 _ spotkanie z dyrektoraml placóWek ośWiatowych W sprawie organizacji roku

szkolnego 2072/2013,
_ spotkanie Ż prezesem osP W Taborze Wielkim Janem Trojakiem,

- 8odz. 13.oo spotkanie z pracownikami przedszkola W związku z przeniesieniem zeróWek do

5zkoły pod5taWoWej,

09.05.2012 - udziat w Walnvm zgromadzeniu 5półki ,,lnWestor",

- 8odz' 12'3o 5potkanie Ż dyrektorem gimnazjum Panem Tadeuszem Ambrozikiem,

7o-L!.o5.2o72 - reprezentowanie gminy na zgromadzeniu związku Gmin Wiejskich w

PoŻnaniu,

14.05.2012 - L.idział w posiedzeniu komisji Rozwoju Gospodarcze8o i Budżetu RG oraz komisji

przetargowej

- udział W zebraniu pośWięconym organizacji Dni Gminy Bralin,

15.05.2012 - spotkanie z zastępcą komendanta KPP Panem lreneuszem Krysiakiem na temat

stanu bezpiecŻeństwa na terenie 8miny. Wójt powiedział, że przekazał zastępcy komendanta

swoje spostrzeżenia W tym zakresie,

- godz. 11.oo spotkanie z przedstawicielem firmy,,Komex" dostawcą reklamowanego żużla. Z

uwagi na fakt, iż prezes firmy Wydele8ował na rozmowę pracownika bez upoważnienia do

podejmowania decyzji W imieniu firmy spotkanie nie przyniosło oczekiwanych efektóW' Wójt

dodał, że przesłał do firmy,,Komex" na piśmie uwagi, co do jakości otrzymane8o surowca, W

związku z tym, że przez szereg dni na te uwagi nie wpĘnęła żadna odpowiedź, wystosował

kolejne pjsmo móWiące o tym, źe skoro adresat nie odpowiada na składaną rektamację

na|eży pftez to rozumieć, iż ją uwz8lędnia, nie mniej jednak nadal nje Wywiązuje się z
postanowień zawartej umowY Więc gmina wypowiada ją W trybie natychmiastowym i nie

uiszcŻa zapłaty Ża ostatnią Wystawioną fakturę, jednocześnie zobowiązuje firmę ,,KomeX" do

usunięcia dostarczonego niepełnowartościowe8o surowca W terminie 30 dni,

76'05'2012 - spotkanie z mieszkańcami chojęcina na temat L]dzielonych prŻez nich firmie

prawniczej pełnomocnictw do dochodzenia rosŻczeń Ż tytułu zajęcia prywatnYch grL]ntóW

prŻez rurociąg sieci Wodocią8owej. Gmina na żądania nie odpowiada oczekując Wyroku

sądowe8o W przedmiotowej sprawie z uwagi na Wątpliwości, co do zasadności

dochodzonych ro5zczeń,

77.o5'2oL2 - udzial w zarządzie powiatu W 5prawie,,Węzła Bralin",

18.05'2012 _ udział W nagraniu dla radia sUD,

- udział w obchodach Dnia strażaka W PsP,

2o'o5.2o!2 - 24.o5.2oL2 udział w wyjeździe studyjnym zorganizowanym przeŻ WoKiss do

Daniiw celu zapoznania się z or8anizacją jfunkcjonowaniem samorządu duńskiego,

28.o5.2or2 - Wiz}"ta W Pałacu Prezydenckim w Warszawie Ż okazji obchodów Dnia

samorządu Terytorialnego,



29,o5.2o7z _ spotkanie z dyrektorami placóWek ośWiatowych W sprawie arkusŻY

organiŻacyjnych' Wójt powiedzial, że zb|iża 5ię niż demograficzny ido klas pierwszych

gimnazjum od września będzie uczęszczać 64 Uczniów, dlatego miał dylemat czy utworzyć

dwa, czY trzy oddziały klasy pierwszej, niespójne są również przepisy/ co do podziału na

grupy na niektórych zajęciach na przykład na zajęciach wychowania fizycznego,

3o.o5.2o12 - spotkanie z przewoźnikiem realizującym dowozy uczniów na terenie naszej

gminy, rozmowa dotyczyła dowozu dzieci do szkołV specjalnej' W związku ze zmianą

Iokalizacji placóWki zaistniała koniecznością dostosowania dowozów do nowych warUnków'

Do szkoły specjalnej z tereny Gminy Bralin uczęszcza 14 dzieci, od WrŻeśnia z Bralina będą

dowożone autobllsem szkolnym do szkołY W słupi pod Kępnem' Dzieci mieszkające poza

Bralinem do miejsca zbiórki mogą przyjeżdżać autobusem szkolnym w ramach dowozóW

dzieci do szkoły podstawowej czy gimnazjum' Wójt powiedział, że zaproponował Pani Wójt

Gminy PerŻów, zabierania dzieci z Perzowa Wspólnym autobusem dzięki cŻemu obniżeniu

uległyby koszty dowozu,

- god7. t5.oo udzialw sesji ab,oluroryinej

31.o5.2ot2 - w ramach ogólnopol5kiego Kongresu RegionóW odbiór Wyróżnienia W rankingu

Związku PowiatóW Polskich, w tym roku gmina zajęła 15 miejsce W Polsce' Wójt powiedział,

że W przyszłym roku odbędzie się podsUmowanie dzie5ięciolecia rankingu,

o5.o6'2oL2 _ spotkanie na terenie boiska z wykonawcą inwestycji w sprawie konserwacji

murawy, inwestycja ma być oddana do 30 czerwca, komisja odbiorowa do tej pory nakazała

wykonawcy usunięcie szeregu usterek, termin zakończenia konserwacji murawy upływa 31

|ipca' Wójt powiedział, że w tej sprawie spotkał 5ię Ż zalządefi klubu i mają pomysł jak tę

- kon5erwację.kutecznle przeprowadzić'

- spotkanie z komendantem i zastępcą komendanta KPP w Kępnie W sprawie bezpieczeństwa

na terenie Gminy Bralin, Wójt dodał że W okolicv przejazdu kolejowego dzieją 5ię rzeczy

niepokojące na które trzeba zarea8ować dlatego planuje od 1 stycznia powołać straź gminną,

_ spotkanie z Właścicielem firmy,,Tom Trans",

06.06.2012 - spotkanie LGD w ramach LEADERA,

10.06'2o12 - udział W obchodach 80 lecia osP w Mnichowicach,

11.o6.2ot2 - udział w posiedzeniu komisji rolnictwa W obradach udział Wzięli sohysi,

rozmowy dotyczyły między innvrni organizacji doźynek 8minnych,

12.06.2012 - podpisanie aktóW notarialnych sprzedaży działek,

13.06.2012 - spotkanie z mieszkańcami W sprawach zaległości podatkowych,

L5'o6.2o72 - wyjazd do Poznania w celu uzyskania pozwoleń na budowę rurociągu

tłocznego,

18.06.2012 - spotkanie ze starostą Kępińskim, _

- udział W debacie przedsesyjnej,

- spotkanie Ż radnym powiatowym Piotrem Holosiem. Wójt dodał, że na przestrŻeni dwóch

dni spotkał się również z pozostałymi radnymi reprezentującymi naszą gminę W powiecie'

19.06.2012 - 5pótkanie z sołtysami,

2L.o6.2o72 - spotkanie z Wójt Gminy PerzóW W sprawie wspólnego dowozu ucznióW do

szkoty specialnei,

22-06.2072 _ udział w radzie pedagogicznej W Zespole sŻkół W Nowej Wsi Książęcej a

następnie W GimnazjUm W Bralinie,

- udział W pikniku z okazji zakończeniU roku szkolnego klas szóstych,



25.06.2o12 _ spotkanie W ramach spółki ,,lNWEsToR",

26.06.2012 - spotkanie z komisją mieszkaniową,

27.06.2072 - spotkanie z zalządefi klubu ,,sokół'' rozmowy dotyczyły trybu przekazania

boiska,

2a.o6.2oL2 _ spotkanie z Panią Wizytator z Kuratorium ośWiaty odnośnie ewalua.ji W

przedszkolu cŻyti oceny przvdatności iskutecŻności podejmowanych działań dydaktycznych,

Wychowawczych iopiekuńczych W odniesieniu do założonych celóW,

29.06.2o12 _ udział W uroczystościach zakończenia rokU szkolnego W placóWkach gminnych'

Po zakończeniu sprawozdania wójt dodat jeszcze kilka słóW na temat Wyjazdu do Poznania

w dniu 15 czerwca W spraWie uzyskania zgód na zajęcia prywatnych gruntów pod inwestycję

budowy rurociągU tlocŻne8o kanaIizacji 5anitarnej, z8ody takie dzięki osobistemu

zaan8ażowaniu udało mu się uzyskać izłożono Wniosek o uzyskanie opinii Zespołu

UŻgadniania Dokumentacji Projektowej został Żłożony, a w najbliższych dniach komi5ja

opracuje specyfikację lstotnych Warunków Zamówienia i będzie można rozpisać przetar8 na

inWestycję'

Wójt powiedział, że 5 minut przed roŻpoczęciem dzisiejszej sesji otrzymał informację od

Wicemarszałka Województwa, że wczoraj zarząd WojeWództwa zatwierdził listę, na podstawie

której gmina otrzymała dodatkowe 1oo.ooo,o0 zł Ż FoGR i ma szanse na otrzymanie

dodatkowo 30% dofinansowania Ż tzw. ,,schetynóWek"'

Kolejna informacja dotyczyla faktu uruchomienia kopalni źWiru pod czerminem, wójt

stwierdził, że cieszY 5ię, iż żWirownia rozpoczęła dzia|alność gdyŹ przynosi ona profity do
_ 

budżetu 8miny, (9o% Wartości oplaty środowiskowej od tony, tj' 90% od kwoty 0,54 zł) ale

Wiążą się z tą dziatalnością róWnież peWne uciążliwości szczególnie dla osób mieszkających

na trasie przejazdU ciężaróWek z kruszywem, właściciel firmy wykazuje się Właściwym

podejściem do sprawy i zobowiązał się do kontrolowania sytuacji,

Wójt Wspomniał róWnież, źe udokumentowano złoże żwiru w We'onikopolu i

najprawdopodobniej dojdzie do uruchomienia drugiej kopaInijuż wpłYnęło pismo o zmianę

studium ale zgodnie z opinią prawną WoKiss rada o ile rekultywacja kopalni będzie się

odbywać W kierunku wskazanym W studium czyli leśnym lub rolnym może tę zmianę

uchwalić W ciągu dWóch lat

Wójt nadmienił że, prokLrratura zwróciła się do gminy o Wydanie uchwał rady gminv W

sprawie WarunkóW podłączenia się do gminnych 5ieci Wodociągowych, kanalizacjisanitarnej i

deszczowe], takie uchwały z roku 1999 Wraz ze zmianą z 2003 zostały do prokuratury

przesłane a prokurator złożył skargę do WsA W Poznaniu za pośrednictwem rady gminy na

wspomnianą uchwałę' Wójt dodał, że radni mogą się zapoznać z uzasadnieniem skargi'

> Andrzej Kucharski poprosił o przedstawienie postępóW budowy zakładu

zagospodarowania odpadów W związku z majowym spotkaniem Wójta W ramach spótki

,,lnwestor".
> Wójt odpowiedział, że było to zgromadzenie WspólnikóW, na którym udzielano

absolutorium dla zarŻądu iprzyjmowano sprawozdanie rady nadzorczej' ]eśIi idzie o budoWę

zakładLr to na chwilę obecną spółka czeka na odpowiedź Ż WFoś, (który jest operatorem w

imieniu mar5załka) czy można zmienić linię technolo8iczną W taki 5posób aby wYeliminować i

zastąpić bardzo kosztochłonną prasę innym urządzeniem' spółka podpisała umowy

pr."J'rtępn" na Wykup gruntóW wokół zakladu. Jeśli zgoda z WFoś wpłynie bez zbędnej



zwłokito W tym roku zostanie rozpisany przetarg na Wykonawcę inWestycji' Aktualnie gmina

posiada 131 udziałów W spółce, na koniec maja przekazano jeszcze środki w Wvsokości
'17.ooo,oo zł z czeso za 64'ooo,oo zł zakupiono udziały a pozostale środki przeznaczono na

bieżące funkcjonowanie spółki.

> Roman Lemanik poprosił o rozwinięcie tematu dotyczącego próby realizacji samowoli

budowlanej?
> Wójt odpowiedział , źe rzecz dolyczy pfóby Wydobywania kruszywa ale nie chciałbv nikogo

osądzać bo nie Wie, czy to było dŻiałanie śWiadome, faktem jest Źe działo się to W

beipośrednim sąsiedztwie lasów państwowych i nadleśniczy zwrócił się do Wójta z

zapltaniem, czy imina na tę działalność Wydawała jakiekolwiek pozwolenia' Więc Wójt

ojpowiedział mu, źe wpłynął tylko Wniosek o wydanie decyzji środowiskowej'

> Jan Leśniarek zapytał czy firma, która wykorzystuje drogę do wywozu krllszywa po

zakońcŻeniu wydobycia zamierza przywrócić ją do stanu pierwotnego?

> Wójt odpowiedział, że otrŻymał Żapewnienie, że firma ,,Tom Tran5" i Grupa Mota-Engi|

ma;ą stoso*ne uzgodnienia z powiatem, chociaż szczegółów tego porozumienia nie zna'

oroja gminna z której w/W firmy korŻystają jest gruntowa, została utwardzona kamieniem i

nie toczy żadnego inne8o ruchu'

> Piotr Hołoś dopowiedział, że stosowne porozumienie pomiędzy powiatem a firmą Mota-

Engil zostało podpisane ipo zakończeniu wywozu kruszywa ikorzystania z tej droBifirma jest

zoóowiązana do przywrócenia jej do stanu zgodne8o z opisem poinwentaryzacYjnym'

rękojmią objęto naprawę usŻkodzeń drogi W trakcie korzystania z niej' zagwarantowano

porę.."ni" w kwocie blisko 2.ooo'ooo,oo zł w razie gdyby firma nie wywiązywała się Ż

- przvjętych zobowiązań.

|iiio,rnrt, ,ądo obroduie i podeimuie uchwdłv w skłddzie 73 osobowvm'

Pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Pro8noŻie Finansowej Gminy Bralin

na lata 20L2- ZO20 .

Zmiany WPF odnoszą się do załącznika nr 3 projektu uchwały gdzie wprowadza się nowe

przedsięWzięcie do reaiizacji na lata 2o12-2016 - rozbudowę LD o pomieszczenia świetlicV i

garai,-r jla ose W Taborze Wielkim. Na zadanie W 2012 roku przeznacza się 55'000'00 Żł' W

io13 roku nie zaplanowano żadnych środków, W 2014 roku 60'ooo,00 zł' W 2015 - 60'000'00

zł, a W 2015 _ 75'ooo,oo zł, całość zadania Wynosi 250'000,0o zł'

Druga zmiana odnosi się do bLldowy kolektora tłoczne8o kanalizacji sanitarnei Bralin-

rępno]gdzie limit wydatkóW zwiększono do kwoty 1'ooo'40o,oo zł W ŻWiązku z pożvczką o

której będzie mowa W punkcie 7'

> Zdaniem Wójta, żeby rozpocŻąć procedurę wyłonienia wykonawcy stanu surowego trzeba

całą iilwestycję-zapisać W WPF bo zadanie, będzie realizowane powyżej jednego roku'

W proBnozie nie uwzględniono WydatkóW na rozbLrdowę obiektu W 2013 roku z uwagi na

|,""iirrl;ę kol";n"go etapu kana|izacji sanitarnej - zgodnie z podpisaną umową ale jeśli

znaiaą sii jaLie< sioaki Iub straż zechce się zaangażować inwestYcję budowę będŻie można

kontynuować, na rok bieżący zaplanowano 55'000,00 zł'



> skarbnik Grażyna Mosch dodała, że zadanie musi być rozpisane ifinansowane zgodnie z

ustawą o finansach publicznych'

> Wójt powiedział, że W przeszłości teso typu prace bYły Wykonywane W ramach czYnu

społecznego, strażacY ochotnicy sami budowali remiŻy ale obecne prŻepisy na to nie

pozwalają, procedury W tym Względzie 5ą bardzo sformalizowane'

> Jan Trojak preze5 osP W Taborze Wielkim przedstawił fotografie rozebranej starej remizy i

dodał, że jej L]sytuowanie W ścisłej zabudowie nie pozwala strażakom na podejmowanie

samowolnie żadnych prac budowlanych. osP posiada dokumentację i pozwolenie na

budowę i liczy na przYchylność radY, strażacy zgromadzili peWne niewielkie środki na ten cel

ale są one niewystarczające'

> Wójt odniósł się do wYpowiedŻi prezesa, odnośnie rozbiórki remizy - starej Wozowni' gdzie

konserwator mu5iał wydać Żezwolenie na rozbiórkę'

Pytań i uwag do projektu uchwały nie z8łoszono'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w Wielo|etniej

Prognozie Finansowej Gminy Bralin na lata 20LŻ- 2o2o'

Za przyjęciem uchWały głosowało 12 radnych.

tJchwała N r xxlv/117 /2o!2 została plzyjęta przy jednym głosie Wstrzym ującym '

Pkt 6} Podjęcie uchwały w sprawie Żmian w budżecie tminy'

Dokonano nastepuiacvch zmian W budżecie qminV:

1. Na podstawie pisma WojewodY Wielkopolskie8o plan dotacii celowej zmnieiszono o

kwotę 1.7oo,oo zł, zwiększając o Wskazane środki wydatki na składki na ubezpieczenie

zdrowotne opłacane za o5oby pobierające niektóre świadczenia rodzinne'

Powyższe zmiany spowodowały korektę planu wydatków'

2' Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększono plan dotacji celowej o kwotę

4'5oo,oo zł Ż przeŻnaczeniem na pomoc finansową realizowaną na podstawie rządowego

pro8ramu Wspierania niektórych osób pobierających śWiadczenie pielęgnacyjne'

3' Zwiększono plan dochodóW budżetu 8miny o kwotę 162'000,00 zł z tytułu podatków i

opłat lokalnych.

4- Dokonano przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami'

(zakup Wiaty przystankowej przy ul. RVnek W Bralinie, zakup sprzętU pożarniczego W ramach

;otacji dta osP Gola, przeznaczenie środkóW na_Fundusz Wsparcia dla Komendy PoWiatowej

Policji).

5. Zmieniono nazwę zadania inwestYcyjne8o Ż,,Budowa kolektora E!Zy!9!!cgqkanalizacji
sanitarnej Bralin-Kępno" ,o ,,BUdowa kolektora !9!4cp kanalizacji sanitarnej Bralin-

Kepnó".

6. ZWiększono środki na budoWę kolektora tłocznego kanalizacji sanitarnej Bralin-Kępno'

W ubiegłym miesiącu gmina otrzymała z Wojewódzkiego FundLlszu ochrony śfodowiska i

cospodiiki wodne; w Poznaniu promesę uzyskania pomocy finansowej na reaIizację



kolektora tłocznego W formie pożyczki z możIiwością jej umorzenia do Wysokości 20%

dlatego zwiększa 5ię plan Wydatków związanych z budową kolektora tłocznego kanalizacji

sanitarnej Bralin Kępno o kwotę 700'000,00 zł'

Pozostałość planu wydatkóW z tego zadania W Wysokości 75'000,00 zł przeznacza 5ię na: -

2o'ooo,oo zł zakup uslug remontowych i rozbudowę garażu dla oSP Bralin, _ 55'000'00 zł na

rozbudowę Domu Ludowe8o o pomiesŻczenia śWietlicy oraz garaż dla osP W Taborze

7. Na podstawie pisma Dyrektora szkoły Podstawowej W BraIinie Żmniejsza 5ię plan

Wydatk;W o kwotę 40 ooo,oo zł z prŻeznaczeniem na remont dolne8o korytarza oraŻ sali

plŻeznacŻonej na klasę ''o'', kwotę 1.ooo,oo zl przeznaczonej na podróże krajowe służbowe
'plzeznacza się na Wydatki Żwiązane z podjęciem przez pracownikóW studióW

podvplomowych.

> Piotr Pańczuk zapytał o jaką kwotę przeznacza się na wiatę przystankową?

> Grażyna Mosch odpowiedziała, że zaplanowano 5o'ooo,oo zł 8dyż ma to być podwójna

Wiata j;żeli uda się zakupić ją za mniejsze środki nadwyżka zostanie przeznaczona na drogi'

> Wójt dodał, Źe W centrum Wioski nie moźna postawić małej Wiaty na pięć' sześć osób'

p|anuje się ,,przystanek", który ma Wyglądem przypominać dwie mniejsze Wiaty połączone

dodatkowym dachem.

Dalszych pYtań i uWag do projektu uchwały nie Ż8łoszono'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchWałę W sprawie zmian W budżecie gminy'

Za prŻyjęciem uchWały 8łosowało 13 radnych'

Uchwała Nr xXlV/118l2o72 zosla'a przyjęta jednogłośnie'

Pkt 7) Podjęcie uchwaly W sprawie zacią8nięcia dlugoterminowej pożyczki na realizację

inwesiycji pn. ,,gudowa kolektora tłocŹnego kanalizacji sanitarnej Bralin _ Kępno"'

W 2012 roku przewidziano realizację na terenie gminy inwestYcji pod nazwą "Budowa
kolektora tłocznego kanalizacji sanitarnej Bralin - Kępno", opracowano projekt, kosztorys

inwestor5ki i rozpoznano Żakres fobót i spodziewane koszty'

Rada Gminy Bralin Żobowiązana jest do zabeŻpieczenia W budżecie środkóW finansowych na

realizację zadania ale z uwa8i na deficyt środków własnych na pokrycie całości

przedsi;wzięcia konieczne jest zacią8nięcie pożyczki, promesa jej udzielenie do kwoty

7oo.ooo,oo zł została dana 8minie przez WFoś i GW w Poznaniu'

> Grażyna Mosch powiedziała, że W 2012 roku pIanowano zaciągnięcie kred}łu W wysokości

2'ooo'ooo,oo zł teraz Wnosi 5ię jeszcŻe o kwotę 7oo'0oo,oo zł, co daje 2'700'000'00 zł' Na rok

2o12 zadłużenie gminy ogółem bez pożyczki Wynosi 35,5o%, jeżeli rada podejmie uchwalę o

zaciągnięciu pożyczki zadłużenie Wyniesie 39,23% Wraz ze środkami unijnymi a po ich

*yłą.-.uniu alyłó st,sa%. bez pożycŻki i 35,140/" z pożYczką' Nie zmienia się to W latach

nasępnych ponieważ W 2013 roku zakładano zaciągnięcie kr€dytu 600'000'00 ten punkt

usunięto Ż WPF i Wskaźniki pozostaną na dotychczasowym poŻiomie'

> Wójt powiedział, że przygotowując się do inwestycji budowy kolektora tiocznego trzeba

było pomyśleć finansowaniLr i zaczęto zabiegać o pożyczkę z WFoś, gdyż jest to instytucja



która po zakwalifikowaniu projektu udziela pożyczek na preferencyjnych Warunkach ijeśli po

rozliczeniu osiągnie się efekt ekolo8iczny są one W 20% umarzane

> Graźyna Mosch dodała, ze Wedtug WPF Żadłużenie gminy na rok 2013 bez pożYczki

Wyniosioby 33,78% a z pożyczką 34,26o/a' NajWyższe zadłuŹenie pfzyjmUje się W 2012 foku aIe

nie przekroczy ono 40%.

Pytań i uwag do projektu uchWały nie z8ło5zono'

Przewodniczący obrad poddał pod 8łosowanie
długoterminowej pożyczki na realizację inwestycji

kanalizacji sanitarnej Bralin _ Kępno"'

uchwałę W sprawie zacią8nięcia
pn.,,Budowa kolektora tłocŻnego

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych'

Uchwała Nr XXlV/119 |2072 zostata pftylęta jednogłośnie'

Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieluchomości stanowiących

własność mienia komunalnego Gminy Bralin'

GminaBralinjestWłaścicielemdziałkiWsołectwieGola,naktórejjestpołożonybudynek
po bYłej szkole' Gmina dokonała podziału działki i Wydzieliła budynek z podwórzem od

pozostaie1 części dawnego ogrodu' Dla wydzielonej części nieruchomości jest sporządzony

plan miejscowy zgodnie, z którym można na tym terenie prowadzić działalność usługową i

produkcyjną (produkcja nieuciążliwa).

W związku z tym, że działka ma wydzielonY zjazd z ósemki i obowiązujący plan miejscowy

zamierza się ją 5przedać pod inwestycje W drodze przetargu'

Pytań i uWag do projektu uchwały nie zgłoszono'

Przewodniczący obrad poddał pod gtosowanie uchwałę W sprawie Wyrażenia zgody na

5przedaż nieruchomościstanowiących Własność mienia komunaInego Gminy Bralin'

za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych'

UchWała Nr xxlv/1zo l2o72 zostala wzyjąta jednogłośnie'

Pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego dla obsŹaru obejmującego teren dŹ' ew' nr 55t i cuęści' dz' nr ew'

552 w Bralinie.

Przewodniczący rady powiedział, że podczas debaty przedsesyjnej, na której obecni byli

urbaąiści autorzy projektu uchwały szczegółowo omóWiono zasadnienie nie mniej jednak

zapytał cŻy są jókieś p\,łania bądź uWagi do projektu?

Pwań i UWag do projektu uchwały nie zgłoszono'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w spraWie uchwalenia miejscowe8o

planu zagospodarowania przestrŻennego dla obszaru obejmujące8o teren dz' eW' nr 551 i

części dz' nr eW' 552 W Bralinie'



Za przyjęciem uchwałY 8łosowało 13 radnych'

Uchwała Nr xXlV/121l2o1z zostala wzy)ąta jednoglośnie'

Pkt 10)Wolne głosy iwnioski.

> Wójt zwrócił 5ię do rady o Wydanie ośWiadcŻenia W sprawie poparcia starań o koronację

koronami papieskimi obrazu Matki Bożej Pólkowskiej z Dzieciątkiem' Wójt dodał, Źe żadną

miarą nie zamierza wkraczać w kompetencje organów kościelnych ale wie że taki dokument

byłby pomocny dla ubie8ających się o obrzęd koronacjj' Jeśli _ zdaniem Wójta - sanktuarium Na

Pólku odgrywa dla obecnych znaczącą rolę powinni takie oświadczenie wydać' W przeszłości

radnipodejmowalidziałania,któreświadcząoichzaangażowaniuWspraWYkościołaNaPólkUi
uznaniL] Wyjątkowości tego miejsca i symboli z nim związanych'

Rada oświadczenie Nr XXlv/1/2o12 przyjęła przy jednym 8łosie Wstrzymującym'

ośWiadcŻenie stanowi ZąbgdŁdo niniejsze8o protokołu'

> Wójt powiedział, że W sprawozdaniu Wspomniał o spotkaniu ze starostą na temat,,węzła

Bralin", rozmawiał na ten temat także z radymi powiatowymi i _ jak twierdzi - nie jest jego

intencią toczenie jakiekolwiek sporLr W tej materii' ,,Węzeł Bralin" _ zdaniem Wójta ' jest

bardzo potrzebny dla społeczności lokalnej inie tvlko, Węzeł będzie 5łużyt róWnież

miesŻkańcom Kępna' Wójt popiera dążenia miasta ipowiatu do uruchomienia Węzla w

Myjomicach ale róWnocześnie niepokoi go fakt, że powstanie,,Węzła Bralin" Warunkuje się

pewnymi rzeczami. oba zjazdy są Ważne i nie powinno się ich Wartościowych ale wspólnie

zrobić Wszystko żeby dojazd do Węzła powstał. Wójt dodał, że chciałby spotkać się z Markiem

Napierałą dyrektorem GDDK|A W Poznaniu, ma nadzieję, że na początku lipca do takiego

spotkania dojdzie. Źle by się stało gdyby GDDKiA nie chciała dołożyć środkóW do tej Wspó|nej

inWestycji ale WóWcza5 nikt nie pozwolitoczyć ruchu do końca ulicy Leśnej' Wójt powiedzial

że Widzi pewne ekstremalne rozwiązanie - w momencie oddania trasy nr 8 obecna ósemka

stanie się drogą gminną ito ewentualnie 8mina Wybuduje skręt _ przez las do drogi

powiatowej, niestety dalsze koszty będą już tylko rozlożone na powiat'

Wójt powiedział, że mimo Wszystko jest przekonany, że GDDK i A jednak wybuduje odcinek

do drogi powiatowej a da|sza budowa będŻie postępować Ż8odnie z porozumieniem

pomiędzy 8miną a powiatem.

odnośnie dróg powiatowych Wójt proponuje żeby z delegacją radnych pojechać na sesję

powiatową i tam WYartykułować swoje ocŻekiwania'

> Piotr Hołoś powiedział, że sYtuacja z Węzłem _bra lińskim jest trudna i WymaBająca działań

na szer5zą 5kalę, W obecnym stanie zaawansowania prac naleŹałoby przystąpić do

opracowywania dokumentacji łącznika, ale najpierw trzeba określić zakres obowiązkóW

podmiotóW zainteresowanych dro8ą. Mamy trzy podmioty zainteresowane zjazdem

samorząd gminny, powiatowy i GDDKiA. Z inicjatywy Zarządu PoWiatu Kępińskiego odbyły się

W tej spraWie dwa spotkania' Pierwsze, na którym wójt przybliżył członkom zarządu historię i

koncepcję Węzła i drugie spotkanie W szerszym gronie, na którym byli obecni członkowie

."rrąju, wójt Gminy Bralin, dyrekcja Grupy Mota-En8il cŻyli Wykonawca inwestycji, Marek

Bereżecki, zastępca dyrektora poŻnańskie8o oddziału GDDKiA oraz Wykonawca dokumentacji

czyli przedstawiciel GDK i A oddzjału w opolu' Podczas drugiego spotkania Pan wójt

przedstawił zebranym dotychczasowy przebieg ustaleń i porozumienie między samorządami
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gminnym i powiatowym, Wówczas okazało się że fakt przesunięcia węzla o 750 m zgodnie z

Wolą poprzednich władz samorządowych przyczynił się do niechęci ze strony Marka

Bereżeckiego do pańycypowania W kosztach budowy węzła zastępca dyrektora stwierdził że

skoro samorządy zawarły porozumienie, W którym zdeklarowałY się że przyłącze do WęŻła

Wykonają po połowie i solidarnie pokryją koszty to mają je robić sobie same' W opinii Piotra

Hołosia sprawa nie jest prosta bo powiatu nie stać inwestycję, która biorąc pod uwagę

wymagania dyrekcji dró8 krajowych, urasta do Wielomilionowego wydatku WiĘc 8mina i

powiat podejmują działania polegające na tym, aby wymóc na GDDK i A zobowiązanie do

zrealizowania swojej części inwestycji, czyli tego co do niej należało prŻed przesunięciem

węzła' zaftąd PoWiatu Kępińskie8o Wystosował pismo do generalnej dyrekcji W tej sprawie i

oczekuje na jej stanowisko o przystąpieniu do inwestycji iWywiązaniu się z pierwotnych

zobowiązań. leżeli taka deklaracja zostanie złoźona Medy Warto zor8anizować Wspólny

Wviazd starosty iWójta - do którego dąży Pan wójt - W celu podpisania końcowe8o

Porozumienia.
> Wójt dodał, że między gminą a powiatem nie ma sporLr, tylko uważa że odwlekanie

pewnych rzeczy za niepotrzebne, czas ucieka a pismo dobrze jest poprzedzić rozmowami

dlatego - W momencie kiedy usłyszalże do wspólnego wyjazdu na razie nie dojdzie - czuje się

zwolniony obietnicy, którą zlożył na zarządzie źe do Wakacji nie będzie podejmował

samodzielnych dŻiałań.

> Piotr Hołoś Wspomniał, że rada poWiatu na ostatniej sesji uchWaliła plan likwidacji azbestu

do roku 2027. Na usuwanie i utylizację azbestu są środki Żewnętrzne dlatego Warto się

tematem Żainteresować i Wejść W kontakt z pracownikiem starostwa Markiem oresiem'

_ > Wójt nadmienił, że 8mina miała taki pro8ram i realizowała 8o ale nowe przepisy obowiązek

ten przeniosły na powiat.

> urszula Góre.ka zapytała o losY ścieżki rowerowej?

> Piotr Hołoś odpowiedział, że dokumentacja jest zrobiona teraz musi zapaść decyzja o

rozpoczęciu inWestycji.

Pkt 11)zamknięcie posiedu enia.

> Przewodni.zący rady podziękował zebranym za udział w dzisiejszej

zamknął posiedzenie XXlV sesji.

sesji i o godŻinie 17'15

ProtokołoWała: Anna Pjasecka

KoNTRoLUJĄcY:

1. Robeń Gogo|:

2. Tadeusz lwan:
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